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ZÁPISNICA  

Č. 2/2022 Z ROKOVANIA   

RADY PRE VNÚTORNÝ SYSTÉM ZABEZPEČOVANIA KVALITY NA STU 

(Rada VSK) 

 

 

Termín konania: 10. júna 2022 o 11,00 hod.  

Online formou prostredníctvom G-Suite, Google Meet 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

1. Otvorenie  

2. Posúdenie žiadosti o návrhu na zmenu názvu ŠP na FEI   

3. Návrh na nového garanta ŠP Energetické stroje a zariadenia (1. 2. 3 stupeň) na SjF  

 

K bodu 1 - Otvorenie  

Zasadnutie otvoril a viedol predseda Rady VSK prof. Murgaš. Privítal všetkých prítomných členov rady a 

predložil program zasadnutia, ku ktorému členovia Rady VSK nevzniesli žiadne pripomienky.  

V úvode poďakoval členom Rady VSK za prácu pri najväčšej agende, ktorou bolo zosúlaďovanie študijných 

programov. 

Ďalej uviedol, že hlavným dôvodom dnešného rokovania je žiadosť FEI o zmenu názvu študijných programov  

 

1. Posúdenie žiadosti o návrhu na zmenu názvu študijných programov na FEI 

Členovia Rady VSK boli v dostatočnom predstihu informovaní o zaslaní žiadosti dekana FEI o zmene názvu 

študijných programov:  

• automobilová mechatronika, študijný odbor kybernetika, ID 100852, prvý stupeň štúdia, denná 

forma štúdia, jazyk uskutočňovania slovenský, štandardná dĺžka štúdia 3 roky, (navrhovaný názov: 

inteligentné technológie a automobilová mechatronika),  

• multimediálne informačné a komunikačné technológie, študijný odbor informatika, ID 183415, 

druhý stupeň štúdia, denná forma štúdia, jazyk uskutočňovania slovenský, štandardná dĺžka štúdia 

2 roky, ( navrhovaný názov: informačné a komunikačné technológie), 

• telekomunikácie, študijný odbor informatika, ID 104360, tretí stupeň štúdia, denná forma štúdia, 

jazyk uskutočňovania slovenský a anglický, štandardná dĺžka štúdia 3 roky, (navrhovaný názov: 

informačné a komunikačné technológie), 

• telekomunikácie, študijný odbor informatika, ID 104359, tretí stupeň štúdia, denná forma štúdia, 

jazyk uskutočňovania anglický, štandardná dĺžka štúdia 3 roky, (navrhovaný názov: informačné a 

komunikačné technológie), 

• telekomunikácie, študijný odbor informatika, ID 104358, tretí stupeň štúdia, externá forma štúdia, 

jazyk uskutočňovania slovenský a anglický, štandardná dĺžka štúdia 4 roky, (navrhovaný názov: 

informačné a komunikačné technológie), 

https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;dok=1;id=228411
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;dok=1;id=228424
https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;dok=1;id=228469
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• telekomunikácie, študijný odbor informatika, ID 104357, tretí stupeň štúdia, externá forma štúdia, 

jazyk uskutočňovania anglický, štandardná dĺžka štúdia 4 roky, (navrhovaný názov: informačné a 

komunikačné technológie). 

Predseda rady prof. Murgaš dal do pozornosti skutočnosť, že uvedené programy boli posúdené pracovnými 

skupinami a Radou VSK schválené dňa 24. marca 2022. Podľa jeho názoru sú žiadosti nedôvodné, keďže 

nespĺňajú podmienku vyplývajúcu z § 39 zákona č. 269/2018 Z. z., teda „zmeny údajov o študijných 

programoch, ak tieto zmeny vyplývajú z potreby zosúladenia študijných programov so štandardmi pre 

študijný program“. Súčasne poznamenáva, že ide o dobrý návrh, no nie je možné ho v súčasnosti  

odsúhlasiť. Členom rady ponúkol priestor na ich názor.  

 

Prof. Rapta podporil názor prof. Murgaša a podotkol, že by sa musela opäť schvaľovať pracovná skupina 

a proces zosúladenia si tiež vyžaduje čas. Vyjadril sa, že podľa jeho názoru momentálne nie je možná takáto 

zmena.   

 

Rovnako ho podporila aj prof. Hekelová, ktorá uviedla, že zmena názvu má síce logiku a je v poriadku, no 

R VSK zosúladila tieto ŠP a muselo by sa robiť zosúladenie znovu, čo už nie je možné ani z časového hľadiska. 

Ďalej uviedla, že fakulta si môže požiadať o zmeny aké bude potrebovať, ale až po zosúladení vnútorného 

systému, no momentálne jednoznačne nesúhlasí s predloženým návrhom.  

 

Prof. Nečas zduplikoval, že je jednoznačne neskoro na zmenu názvov uvedených študijných programov 

a podporil vyjadrenie prof. Murgaša a prof. Hekelovej.  

 

Prof. Keppl  sa zmienil, že podľa zákona 269/2018 Z. z. o zabezpečovaní kvality VŠ je úprava študijného 

programu definovaná ako doplnenie alebo vypustenie povinných predmetov alebo povinne voliteľných 

predmetov, zmena podmienok na riadne skončenie štúdia alebo úprava informačného listu povinného 

predmetu alebo povinne voliteľného predmetu okrem aktualizácie vyučujúceho, odporúčanej literatúry, 

alebo hodnotenia predmetu, čiže zmena názvu nie je uvedená.  

 

Po diskusii predseda RVSK dal členom rady jednoznačnú otázku: „ Vidíte možnosť, alebo  máte návrh ako 

by sme FEI vedeli vyhovieť?“  Žiaden návrh zo strany členov nebolo podaný a preto prof. Murgaš pristúpil 

k hlasovaniu.  

 

Výsledok hlasovania:  

Počet členov Rady VSK:  18  

Počet prítomných členov:  15  

Počet hlasujúcich členov: 15  

Za:        15 

Proti:             0  

Zdržali sa:         0 

 

Uznesenie č. 1/10. 06. 2022  

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU dňa 10. júna 2022 neschválila zmenu názvu 

študijných programov uskutočňovaných na Fakulte elektrotechniky a informatiky STU v Bratislave   
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• automobilová mechatronika, študijný odbor kybernetika, ID 100852, prvý stupeň štúdia, denná 

forma štúdia, jazyk uskutočňovania slovenský, štandardná dĺžka štúdia 3 roky,  

• multimediálne informačné a komunikačné technológie, študijný odbor informatika, ID 183415, 

druhý stupeň štúdia, denná forma štúdia, jazyk uskutočňovania slovenský, štandardná dĺžka štúdia 

2 roky,  

• telekomunikácie, študijný odbor informatika, ID 104360, tretí stupeň štúdia, denná forma štúdia, 

jazyk uskutočňovania slovenský a anglický, štandardná dĺžka štúdia 3 roky, 

• telekomunikácie, študijný odbor informatika, ID 104359, tretí stupeň štúdia, denná forma štúdia, 

jazyk uskutočňovania anglický, štandardná dĺžka štúdia 3 roky, 

• telekomunikácie, študijný odbor informatika, ID 104358, tretí stupeň štúdia, externá forma štúdia, 

jazyk uskutočňovania slovenský a anglický, štandardná dĺžka štúdia 4 roky,  

• telekomunikácie, študijný odbor informatika, ID 104357, tretí stupeň štúdia, externá forma štúdia, 

jazyk uskutočňovania anglický, štandardná dĺžka štúdia 4 roky. 

 

 

2. Návrh na nového garanta ŠP energetické stroje a zariadenia (1. 2. 3. stupeň) na SjF  

Prof. Murgaš uviedol návrh Strojníckej fakulty na nového garanta prof. Ing. Róberta Olšiaka, PhD. za garanta 

študijných programov energetické stroje a zariadenia pre všetky tri stupne v študijnom odbore strojárstvo. 

K predmetnému návrhu prof. Hekelová, členka R VSK zastupujúca SjF  uviedla, že pôvodný garant rozviazal 

pracovný pomer z fakultou a nie je iná možnosť, ak ho nahradiť novým garantom a prof. Olšiak spĺňa všetky 

podmienky byť garantom. 

Prof. Kubliha upozornil, že vo VPCH pána prof. Olšiaka sú chybne uvedené údaje o počte publikácií.  

K pripomienke sa predseda rady zmienil, že požiada Strojnícku fakultu úpravu VPCH. Rozhodol, že 

hlasovanie o tomto návrhu bude až po úprave VPCH zo strany fakulty. 

 

3. Rôzne  

V závere zasadnutia prof. Murgaš oboznámil členov rady, že v najbližších dňoch ich čaká schvaľovanie 

návrhu na zrušenie študijných programov na fakultách STU v Bratislave.  

K tejto téme sa rozvinula diskusia o tom, že Rada VSK podľa čl. 2 bod 2 písmeno d) a e) vnútorného predpisu 

6/2021 Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave, 

posudzuje návrh na zrušenie študijných odborov a taktiež návrh na zrušenie akreditácie habilitačného 

a inauguračného odboru uznesením schválila/neschválila.  

 

Podľa názoru prof. Murgaša, nie je na mieste činnosť RVSK schvaľovať takéto návrhy, nakoľko ak sa fakulta 

rozhodla, že potrebuje zrušiť študijný program alebo akreditáciu odboru habilitačného konania 

a inauguračného konania, tak asi odôvodnene, najčastejšie z dôvodu nedostatočného personálneho 

zabezpečenia. Tu nie je dôvod, aby Rada VSK rozhodla inak ako schválením, nehovoriac o tom, že 

rozhodnutie rady je konečné.  Podľa neho je vnútorný predpis 6/2021 R VSK zabezpečovania kvality na STU 

v BA potrebné upraviť.    

 

Prof. Nečas upozornil, že je to vnútorný predpis, tak sa ním musíme riadiť. Na tento fakt prof. Murgaš 

reagoval, že nakoľko je R VSK novým orgánom, predpisy sa časom musia vyformovať, avšak túto záležitosť 

je potrebné najprv prebrať s SAAVŠ. 

 

https://is.stuba.sk/auth/dok_server/slozka.pl?ds=1;id=215223
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Prof. Keppl. poznamenal, že vyjadrenie prof. Murgaša k tejto veci je logické a podporil jeho názor 

o schvaľovaní návrhov o zrušenie študijných programov alebo akreditácie HaI odborov. V tejto súvislosti 

položil otázku, čo by sa stalo, ak by R VSK neschválila takéto návrhy? Čiže sa predpokladá, že R VSK dá kladné 

stanovisko. Vyjadril sa, že to chápe tak, že je to aj istá miera zodpovednosti, lebo otázka znie, kto a prečo to 

zrušil? Zdôraznil, že dôvody zrušenia najlepšie pozná fakulta alebo univerzita a zodpovednosť zrušenia by 

mala byť na fakulte, nie na Rade VSK. Ďalej uviedol, že R VSK je medzistupňom medzi univerzitou 

a akreditačnou agentúrou. Čiže ak prídu návrhy na RVSK, úlohou rady je na základe podkladov posúdiť, či 

spĺňajú parametre kvality a štandardy alebo nespĺňajú. Ak  sa rektor alebo dekan fakulty rozhodne zrušiť 

študijné programy alebo akreditácie HaI, rada to môže vziať len na vedomie.  

Ak potvrdíme zrušenie, tak sa stávame rušiteľmi a  preberáme zodpovednosť na seba. Rušiteľom má byť 

fakulta alebo rektor. Zdôraznil, že rada posudzuje kvalitu vnútorného systému, sme vnútorný systém 

kontroly a iniciátorom niečoho môžeme byť len smerom do vnútra.   

 

Prof. Nečas konštatoval, že ak sa RVSK vyjadrí záporne, čiže ak nezruší študijné programy, tak to musí aj 

zdôvodniť. 

 

Podľa prof. Hekelovej ide iba o schválenie návrhu, nie no návrh R VSK, čiže musíme postupovať podľa 

predpisu tak ako je. 

 

Prof. Jelemenský uviedol príklad na ich fakulte (FCHPT), že všetky ŠP sa rušia z personálnych dôvodov, čiže 

nie je iná možnosť, ako ich zrušiť.  

   

Z diskusie členov rady vyplýva, že  R VSK by mala návrh na zrušenie študijných programov a taktiež  návrh 

na zrušenie akreditácie habilitačných odborov a habilitačných odborov prejedať s uznesením „vzala na 

vedomie“. Tak R VSK  nenesie zodpovednosť za konečné rozhodnutie. Samotná zodpovednosť za zrušenie 

ŠP alebo Hal by mala byť na navrhovateľovi návrhu. R VSK je odporučenie upraviť vnútorný predpis 6/2021 

Rada pre vnútorný systém zabezpečovania kvality na STU v Bratislave. 

 

V závere prof. Murgaš poďakoval členom rady za ich účasť na tomto zasadnutí, poprial príjemný deň a  

rozlúčil sa a prianím príjemného prežitia dovolenkového obdobia. Poznamenal, že o termíne ďalšieho 

zasadnutia ich budeme včas informovať.    

 

 

 

Zapísala : Ing. Silvia Karatini  

tajomníčka Rady VSK 

 

 

 

Zápisnicu schválil: prof. Ing. Ján Murgaš, PhD. 1 

predseda Rady VSK 

                                                           
1 Originálny podpísaný doklad je uložený u tajomníčky Rady VSK  
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Prezenčná listina z online zasadnutia Rady VSK dňa 10. júna 2022  

 

 Zastúpenie Meno Účasť 

1 SvF prof. Ing. Andrej Šoltész, PhD. prítomný 

2 SvF prof. RNDr. Igor Medveď, PhD. prítomný 

3 SjF - ext. prof. Ing. Pavol Élesztős, CSc. prítomný 

4 SjF Dr.h.c. prof. Ing. Edita Hekelová, PhD. prítomná 

5 FEI prof. Ing. Ján Murgaš, PhD. - predseda prítomný 

6 FEI prof. Ing. Vladimir Nečas, PhD. prítomný 

7 FCHPT prof. Ing. Ľudovit Jelemenský, DrSc. prítomný 

8 FCHPT prof. Ing. Peter Rapta, DrSc. prítomný 

9 FAD -ext. prof. Ing. arch. Julián Keppl, CSc. prítomný 

10 FAD prof. akad. sochár Peter Paliatka ospravedlnený 

11 MTF prof. Ing. Maroš Soldán, PhD. prítomný 

12 MTF prof. Ing. Marian Kubliha, PhD. prítomný 

13 FIIT prof. Ing. Pavel Čičák, PhD. - podpredseda prítomný 

14 FIIT - ext. prof. Ing. Marcel Harakaľ, PhD. prítomný 

15 UM - ext. prof. Ing. Jiřina Jílková, CSc. ospravedlnená 

16 Prax Ing. Pavol Kukura, PhD. ospravedlnený 

17 Prax Dr.h.c. Ing. Peter Fodrek, PhD. prítomný 

18 Študent Ing. Milan Švolík (SvF) prítomný 

 


